
From: Zbyněk Špaček [mailto:zbynek.spacek@ping-pong.cz]  

Sent: Wednesday, January 6, 2021 3:11 PM 

To: Jiří Juřena 
Cc: Nikolas Endal; Hana Valentová; Jungvirt Josef; Jirásek Zdeněk 

Subject: Fwd: FW: Vyjádření SK DDM Kotlářka Praha 

 

Vážený pane předsedo,  

posílám za vyjádření za VV vzhledem k současnému zdravotnímu stavu N. Endala, který má 

tento úsek za VV v gezci. 

Osobně jsem mluvil s P. Kauckým, M. Linertem a H. Valentovou, abych zjistil skutečný stav 

věci. 

K tomu dodávám:  

1. Komise mládeže každý rok vyzývá kluby mládeže, které by mohly splňovat podmínky 

zařazení do systému podpory mládeže - SPS, OTM (KTM) - 1. a 2. stupně. Tyto kluby 

vyplňují přihlášku dle regulí KM, kde uvádějí i seznam hráčů a čekají na vyhodnocení. V 

minulém roce striktně MŠMT rozdělovalo zařazení hráčů do 15 let do systému KM a hráče 

starší do systému KVS, tedy do SCM a RCM. Někdy však šla uplatnit výjimka od MŠMT, do 

poslední chvíle ČAST nikdy neví, zda jí bude udělena. 

2. Komise vrcholového sportu navrhuje a schvaluje seznam hráčů a hráček zařazených do 

SCM a RCM. 

3. KM vyhodnocuje podané žádostí Klubů o zařazení do jednotlivých stupňů podpory 

talentované mládeže. Seznam hráčů se však již nikde neuvádí. V tomto případě SK Kotlářce 

bylo oznámeno pouze zařazení do SPS. 

4. VV ČAST schvaluje zařazení hráčů do SCM a RCM dle návrhu KVS, VV ČAST schvaluje 

pouze SPS, OTM (KTM) dle návrhu KM - ne hráče v nich. 

4. To, že se M. Šíp objevil na seznamu RCM a SPS je sice chybou, ale v SPS nečerpal ani 

korunu a navíc peníze v SPS se čerpají především na trenéra (trenéry) SPS,  a to minimálně z 

80%. M. Šíp ale již zpětně není uveden ze strany KM na žádném seznamu. SK Kotlářka 

dostala oznámení pouze o tomto zařazení. 

5. SK Kotlářka by se stejně dostala na zařazení do SPS (splnila by přísná kritéria KM) i bez 

M. Šípa. 

6. KM může vždy udělit výjimku jako to udělala u Klubu TTC Ostrava 2016, který nesplňuje 

žádné zařazení do systému KM. 

A na závěr. Chybí tady jasná provázanost mezi KM a KVS, tedy jedná se o informovanost ke 

KM ohledně zařazení hráčů do SCM a RCM. Pak by tato skutečnost určitě nenastala. VV toto 

pro příště zajistí. 

S pozdravem. Zbyněk Špaček. 

--  



  

Zbyněk Špaček 
předseda 

  

 

Česká asociace stolního tenisu 
Zátopkova 100/2, 160 17 Praha 6 - Strahov 

GSM +420 734 436 580 

e-mail: zbynek.spacek@ping-pong.cz 

web: www.ping-pong.cz 

 

Dne 05.01.2021 v 15:42 hana valentova napsal(a): 

Dobrý den,  

komise mládeže prověřila vyjádření zástupce  SK DDM Kotlářka Praha k výstupu z protokolu 

z jednání Dozorčí rady ČAST ze dne 9.12.2020.  

Komise mládeže při vyhodnocování žádostí o zařazení do SPS, OTM explicitně neuváděla, že 

kluby nemohou v žádostech uvádět hráče, kteří jsou podporování z RCM, SCM. V případě, že 

by komise mládeže nebrala ze žádosti o podporu výše uvedeného oddílu hráče Martina Šípa, 

který je uveden jako hráč RCM Praha, na jejím rozhodnutí o udělení SPS pro výše uvedený 

oddíl by se nic nezměnilo. 

Komise mládeže při zpracování pokynů pro podávání žádostí o zařazení oddílů do SPS, OTM 

pro další roky bude explicitně uvádět, že kluby mohou uvádět pouze hráče, kteří nejsou 

uvedení v RCM, SCM. 

Dále komise mládeže bude užším způsobem jednat s KVS ČAST tak, aby měla aktuální stav 

hráčů zařazených do RCM, SCM k dispozici pro své vlastní rozhodování. 

S pozdravem Hana Valentová 

 

---------- Původní e-mail ---------- 

Od: Jiří Juřena <jurena.jiri1@gmail.com> 

Komu: 'hana valentova' <hanavalentova@seznam.cz>, 'Zbyněk Špacek' 

<zbynek.spacek@ping-pong.cz>, 'Nikolas Endal' <nikolas.endal@gmail.com> 

Datum: 4. 1. 2021 15:14:12 

Předmět: FW: Vyjádření SK DDM Kotlářka Praha  

 

  

 

From: Petr Kaucký [mailto:petrkaucky@seznam.cz]  
Sent: Monday, December 21, 2020 9:50 PM 

To: jurena.jiri1@gmail.com; zjirasek50@seznam.cz; ocfortna@tiscali.cz 

Cc: zbynek.spacek@ping-pong.cz; tomvrnda@seznam.cz; mladez@ping-pong.cz 
Subject: Vyjádření SK DDM Kotlářka Praha 

  

Dobrý den, 

posílám vyjádření za SK DDM Kotlářka Praha k protokolu z jednání Dozorčí rady ČAST 

konané 9.12.2020 
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Jakožto zájemce o zařazení do SPS nebo OTM vyplňuji formulář(přiložený v příloze) a 

odesílam do určeného data. 

Vyplňuji zde naši mládež, která reprezentuje náš klub. Na základě těchto výsledků a jiných 

kritérií určuje KM zařazení do příslušného stupně sportovního střediska mládeže. Nikde není 

uváděno, že nemůžu v formuláři uvádět hráče, kteří už jsou v RCM(nebo budou do RCM 

zařazeni), nebo například přestoupili v přestupním termínu z jiného klubu.  

Výběr klubů do SPS a OTM atd. je výhradně v gesci KM. Já osobně jsem za klub nikam 

neposílal a ani nezveřejňoval seznam hráčů SPS. SPS je dle mého názoru brán jako celek 

hráčů celého klubu.  

  

Z dotace účtuji 80% na odměnu trenéra a z 20% na materiál hráčů. Konkrétně na Martina 

Šípa(ani jiného hráče zařazeného v RCM) z této dotace nebyla zaúčtována ani koruna. 

  

Z protokolu DR k 9.12.2020 může nezúčastněným vyplynout, že SK DDM Kotlářka vědomě 

a nepravdivě zařadila hráče Martina Šípa do SPS, proto si myslím, že formulace v článku je 

špatná, prosím o úpravu textu. 

  

S pozdravem 

Petr Kaucký 

SK DDM Kotlářka Praha, vedoucí trenér SPS 

  

  

 


